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	衛教宣導內容
	講 師

	愛滋與毒品危害防制宣導
1. 珍愛生命:拒絕愛滋、拒絕毒品
2. 認識愛滋、傳染途徑、不會傳染的途徑
3. 衛生福利部食品藥物管理署網站(https://consumer.fda.gov.tw/)已公告符合指定藥癮戒治機構醫療院所名單，提供個案門診、急診、住院與出院後之追蹤與轉介等服務，另民戒癮輔導團體或機構亦有提供戒毒諮詢、安置輔導及追蹤輔導。若需要專人服務，請撥打免費諮詢專線0800-770-885

4.  Health and Welfare Ministry of Food and Drug Administration website (https://consumer.fda.gov.tw/) has been announced that meet the specified list of medical institutions drug addiction Rehabilitation Institution agency, to provide case-patient, emergency, hospitalization and after discharge of the track and turn referral services, and the other people addiction counseling groups or agencies also provide drug counseling, placement counseling and tracking counseling. If you need personalized service, call toll-free advice line 0800-770-885 

戒毒成功專線

http://refrain.moj.gov.tw

 Rehabilitation success Line

0800-770-885

http://refrain.moj.gov.tw 
5. 桃園市衛生局專線: 0800-033-355愛滋諮詢專線

6. 向毒品說不 Say No to Drugs

7. 毒品濫用不僅有違法之虞，還會傷害身心健康，危害工作和生活，而且戒治不易，容易陷於精神恍惚、嚴重危急的境地，並且潛藏致命性，最後常以死亡收場，絕不可貪一時快持有或吸食毒品，或對新興毒品之第三級毒品K他命(Ketamine)、FM2、一粒眠(Nimetazepam)或第四級毒品安定(Diazepam)、蝴蝶片(Alprazolam)及其他鎮靜安眠劑掉以輕心。

Drug abuse is not only illegal in danger, but also harm the health hazards of work and life, and physical therapy is not easy, easy to fall into a trance, a serious crisis situation, and the potential fatal, often finally ended with death, never be greedy vivre hold or take drugs, or emerging, taken lightly of the third stage drugs Ketamine, FM2, Nimetazepam, forth stage drugs Diazepam, Alprazolam, and other phenobarbital.
8. 青少年吸毒原因、預防方法

9. 家人的支持、信仰的力量
	桃園市政府衛生局

(世界和平婦女會)
劉俶翰校長(心理師)

	
	衛教時間與人數

	
	8/23  14:00-15:00
孝五34人

	        照         片
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